
Rada Miasta Wisła 
Sesja RM 

Protokół nr VIII/2024 
z VIII Sesji Rady Miasta Wisła w dniu 27 listopada 2024 roku. Sesja odbyła się w sali Sesyjnej 
Urzędu Miejskiego w Wiśle. 
 
Obrady rozpoczęto 27 listopada 2024 o godz. 14:00, a zakończono o godz. 16:55 tego samego dnia. 
W posiedzeniu wzięło udział 14 członków. 
Obecni: 
1. Roman Cieślar 
2. Stanisław Cieślar 
3. Barbara Kędzior 
4. Piotr Madzia 
5. Alicja Pilch 
6. Tadeusz Pilch 
8. Piotr Pinkas 
9. Henryk Podżorski 
10. Janusz Podżorski 
11. Piotr Polok 
12. Andrzej Szalbót 
13. Bronisław Szalbót 
14. Sławomir Wantulok 
15. Mirosław Wójcik 
  
Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 
1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności jej obrad. 
Przewodniczący Rady Miasta Wisła Janusz Podżorski rozpoczął obrady od powitania wszystkich 
przybyłych, na podstawie listy obecności stwierdził quorum. Następnie Przewodniczący przeszedł do 
kolejnego punktu porządku obrad. 
  
2. Przedstawienie porządku obrad (ewentualne zmiany). 
Burmistrz Miasta Wisła Tomasz Bujok poprosił o wprowadzenie do porządku obrad jednego projektu 
uchwały: 

n) w sprawie przystąpienia Miasta Wisła do Śląskiego Związku Gmin i Powiatów 
Głosowano w sprawie: 
Przedstawienie porządku obrad (ewentualne zmiany). 
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
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Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Roman Cieślar, Stanisław Cieślar, Barbara Kędzior, Piotr Madzia, Alicja Pilch, Tadeusz Pilch, 
Piotr Pinkas, Henryk Podżorski, Janusz Podżorski, Piotr Polok, Andrzej Szalbót, Bronisław 
Szalbót, Sławomir Wantulok, Mirosław Wójcik 
NIEOBECNI (1) 
Zdzisław Pilch 
Porządek obrad stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 

3. Przyjęcie protokołu z VII Sesji Rady Miasta Wisła z dnia 31 października 2024 roku 
Przewodniczący Rady Miasta Wisła poinformował, że do protokołu  nie wpłynęły żadne uwagi 
i poprosił o jego przyjęcie. 
  
Głosowano w sprawie: 
Przyjęcie protokołu z VI Sesji Rady Miasta Wisła z dnia 26 września 2024 roku 
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Roman Cieślar, Stanisław Cieślar, Barbara Kędzior, Piotr Madzia, Alicja Pilch, Tadeusz Pilch, Piotr 
Pinkas, Henryk Podżorski, Janusz Podżorski, Piotr Polok, Andrzej Szalbót, Bronisław Szalbót, 
Sławomir Wantulok, Mirosław Wójcik 
NIEOBECNI (1) 
Zdzisław Pilch 
  
4. Wystąpienie zaproszonych gości. 
Przewodniczący Rady Miasta Wisła Janusz Podżorski oddał głos Laureatce Srebrnej Cieszynianki 
Ewie Lazar, która serdecznie podziękowała za przyznanie Srebrnej Cieszynianki, zaufanie oraz 
docenienie jej osoby i poprosiła aby Burmistrz i Rada przychylnym okiem popatrzyli na projekty 
Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej a w szczególności te dotyczące osób niepełnosprawnych. 
Następnie Ewa Lazar opowiedziała o swojej pracy z ludźmi borykającymi się z różnymi problemy. 
Głos zabrał Burmistrz Miasta Wisła Tomasz Bujok, który podziękował Pani Ewie Lazar za obecność, 
zaangażowanie i podkreślił, że Pani robi Ona dużo i zajmuje się ważnymi sprawami dla naszej 
miejscowości i naszych mieszkańców. Następnie Burmistrz Miasta podkreślił, że nie wyobraża sobie, 
żeby dalej nie prowadzić zajęć i warsztatów. Być może trzeba będzie skorzystać ze środków 
zewnętrznych i projektów unijnych do których zawsze mobilizuje pracowników Miejskiego Ośrodka 
Pomocy Społecznej. 
Przewodniczący Rady Miasta Wisła Janusz Podżorski poinformował, że w tym punkcie są również 
radni powiatowi, którym oddał głos. 
W dyskusji wzięli udział: 
- Janusz Podżorski - Przewodniczący Rady Miasta Wisła odniósł się do pytań skierowanych w stronę 
radnego powiatowego na ubiegłej Sesji dotyczących Hażlacha i dróg powiatowych oraz poruszył 
temat wyboru dyrekcji Szpitala. Odpowiedzi udzielił Radny Powiatu Cieszyńskiego Leszek Bujok. 
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- Aneta Legierska-Bujok - Radna Powiatu Cieszyńskiego poinformowała, że comiesięczne komisje 
Rady Powiatu odbywały się na obiektach, które wchodzą w zakres działalności powiatu takich jak 
Górecki Spichlerz i Schronisko Młodzieżowe Granit w Wiśle. Radna Powiatowa skierowała prośbę 
o wspólną promocję Granitu. Następnie radna przedstawiła wnioski komisji rady powiatu do 
budżetu na 2025 rok. 

- Leszek Bujok - Radny Powiatu Cieszyńskiego odniósł się do artykułu w Głosie Ziemi Cieszyńskiej 
dotyczącym zabezpieczenia przez policję dokumentów przetargowych budynku Starostwa 
Powiatowego. 

- Alicja Pilch - Radna Miasta Wisła podziękowała za obecność Radnym Powiatowym i poruszyła 
temat remontu drogi na zameczek. W odpowiedzi głos zabrał Radny Powiatowy Leszek Bujok oraz 
Burmistrz Miasta Wisła Tomasz Bujok. 

- Barbara Kędzior - Radna Miasta Wisła poruszyła temat uszkodzonej barierki na wskutek wypadku 
na moście łączącym drogę powiatową z wojewódzką w Kopydle przy szkole w Głębcach. 
Odpowiedzi udzielił Radny Powiatu Cieszyńskiego Leszek Bujok. 

- Janusz Podżorski - Przewodniczący Rady Miasta Wisła zapytał Radną Powiatu Cieszyńskiego czy 
w Granicie był przeprowadzony audyt oraz podkreślił, że to miejsce jest słabo rozreklamowane. 
Odpowiedzi udzieliła Radna Powiatu Cieszyńskiego Aneta Legierska 

- Mirosław Szarzec - Przewodniczący Zarządu Osiedla nr 1 poruszył temat remontu drogi przez 
Zameczek i zapytał czy Kancelaria Prezydenta nie chciałaby partycypować w kosztach. 
W odpowiedzi głos zabrał Radny Powiatowy Leszek Bujok oraz Burmistrz Miasta Wisła Tomasz 
Bujok. 
Przewodniczący Rady Miasta Wisła podziękował za udział w Sesji Radnym Powiatowym 
i przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad. 
  

5. Informacja z działalności międzysesyjnej Burmistrza Miasta Wisła. 
Radni zadawali pytania odnoszące się do działalności międzysesyjnej Burmistrza, odpowiedzi 
udzielał Burmistrz Miasta Wisła Tomasz Bujok 
W dyskusji wzięli udział: 
- Mirosław Wójcik 
- Janusz Podżorski 
- Bronisław Szalbót 
- Barbara Kędzior 
- Andrzej Szalbót 
Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej Burmistrza Miasta Wisła stanowi załącznik nr 3 do 
protokołu. 
  

6. Informacja z działalności międzysesyjnej Przewodniczących Komisji. 
Sprawozdanie z działalności Komisji Gospodarki Komunalnej, Przestrzegania Prawa i Porządku 
Publicznego, Ochrony Środowiska, Leśnictwa i Rolnictwa odczytał Radny Bronisław Szalbót 
Sprawozdanie stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 
Sprawozdanie z działalności Komisji Kultury, Turystyki, Promocji i Sportu odczytał Radny Sławomir 
Wantulok. 
Sprawozdanie stanowi załącznik nr 5 do protokołu 
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Sprawozdanie z działalności Komisji Oświaty, Zdrowia i Spraw Socjalnych odczytała Radna Alicja 
Pilch. 
Sprawozdanie stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 
Sprawozdanie z działalności Komisji Rewizyjnej odczytał Radny Tadeusz Pilch. 
Sprawozdanie stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 
Sprawozdanie z działalności Komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansów Miasta odczytała Radna 
Barbara Kędzior. 
Sprawozdanie stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 
Sprawozdanie z działalności Skarg Wniosków i Petycji odczytał Radny Mirosław Wójcik. 
Sprawozdanie stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 
7. Informacja z działalności międzysesyjnej Przewodniczącego Rady Miasta Wisła. 
Sprawozdanie z działalności Przewodniczącego Rady Miasta Wisła przedstawił Przewodniczący 
Janusz Podżorski. 
Sprawozdanie stanowi załącznik nr 10 do protokołu. 
8. Przyjęcie strategii Rozwiązywania Problemów Społecznych w Mieście Wisła na lata 2025-
2030 
Przewodniczący Rady Miasta Wisła Janusz Podżorski poinformował, że temat został omówiony i w 
związku z brakiem pytać poprosił o głosowanie. 
Głosowano w sprawie: 
Przyjęcie strategii Rozwiązywania Problemów Społecznych w Mieście Wisła na lata 2025-2030 
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Roman Cieślar, Stanisław Cieślar, Barbara Kędzior, Piotr Madzia, Alicja Pilch, Tadeusz Pilch, Piotr 
Pinkas, Henryk Podżorski, Janusz Podżorski, Piotr Polok, Andrzej Szalbót, Bronisław Szalbót, 
Sławomir Wantulok, Mirosław Wójcik 
NIEOBECNI (1) 
Zdzisław Pilch 
Uchwała nr VIII/91/2024 stanowi załącznik nr 11 do protokołu 
9. Działalność Spółek: Baseny Wisła Sp. z o. o., SIM Śląsk Południe Sp. z o. o 
Przewodniczący Rady Miasta Wisła Janusz Podżorski oddał głos członkini Rady Nadzorczej Spółki 
SIM Śląsk Południe Sp. z o. o, która poinformowała, że w spółce od niedawna jest nowa Pani prezes 
Spółki, Następnie przekazała, że SIM Śląsk Południe jest jedynym SIMem, który jeszcze 
nie rozpoczął żadnej budowy, natomiast trzy gminy mają pozwolenie na budowę. 
W dyskusji wzięli udział: 
- Barbara Kędzior - Radna Miasta Wisła poruszyła temat wyników kontroli w spółce 
przeprowadzonej przez Najwyższą Izbę Kontroli. Głos w sprawie zabrał Sekretarz Miasta Wisła 
Sylwester Foltyn. 
Przewodniczący Rady Miasta Wisła Janusz Podżorski poinformował, że temat basenów jest bardzo 
dobrze znany i zapytał czy są pytania do prezesa spółki. 
W dyskusji wzięli udział: 
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- Barbara Kędzior - Radna Miasta Wisła zapytała czy w przyszłym roku planowane są nowe 
dodatkowe zajęcia w kompleksie basenowym. Głos zabrał prezes spółki Baseny Wisła Sp. z o. o. 
Tadeusz Papierzyński, który podziękował za zaproszenie i udzielił odpowiedzi na postawione 
pytanie. 
Informacja 
Głosowano w sprawie: 
Działalność Spółek: Baseny Wisła Sp. z o. o., SIM Śląsk Południe Sp. z o. o 
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Roman Cieślar, Stanisław Cieślar, Barbara Kędzior, Piotr Madzia, Alicja Pilch, Tadeusz Pilch, Piotr 
Pinkas, Henryk Podżorski, Janusz Podżorski, Piotr Polok, Andrzej Szalbót, Bronisław Szalbót, 
Sławomir Wantulok, Mirosław Wójcik 
NIEOBECNI (1) 
Zdzisław Pilch 
Głos zabrał ponownie prezes spółki Baseny Wisła Sp. z o. o. Tadeusz Papierzyński, który 
podziękował, wszystkim, którzy pomagają w działalności tej spółki, w szczególności Burmistrzowi 
Miasta za zaufanie, radzie nadzorczej spółki, referatowy PTKiS, RGD, Wiślańskiemu Centrum 
Kultury, Spółdzielni Socjalnej oraz Wiślańskiej Organizacji Turystycznej. 
Informacja z działalności spółki SIM Śląsk Południe Sp. z o. o stanowi załącznik nr 12 do protokołu 
Informacja z działalności spółki Baseny Wisła Sp. z o. o. stanowi załącznik nr 13 do protokołu 
PRZERWA W OBRADACH 
Przewodniczący Rady MIasta Wisła Janusz Podżorski wznowił obrady VIII Sesji Rady Miasta 
Wisła i przeszedł do punktu 10 porządku obrad 

10. Podjęcie następujących uchwał: 
a) zmieniająca Wieloletnią Prognozę Finansową Miasta Wisła 
Przewodniczący Rady Miasta Wisła Janusz Podżorski poinformował, że do projektu uchwały jest 
jedna autopoprawka i oddał głos Skarbnikowi Miasta Wisła Łukaszowi Małyszowi, który 
poinformował, że do Wieloletniej Prognozy Finansowej należy wprowadzić jedynie zmiany 
wynikające z omawianych na posiedzeniu komisji wspólnych autopoprawek budżetu. Następnie 
Skarbnik Miasta poinformował, że zwiększony zostanie plan wydatków odnoście 
gospodarowania odpadami komunalnymi o 280 tysięcy oraz podkreślił, że rosną zaległości 
w opłacie za gospodarowanie odpadami. Skarbnik Miasta poinformował o zwiększeniu 
rekompensat dla basenów. Przewodniczący Rady Miasta Wisła w związku z brakiem pytań do 
projektu uchwały poprosił o głosowanie. 
Głosowano w sprawie: 
zmieniająca Wieloletnią Prognozę Finansową Miasta Wisła 
Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
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ZA (13) 
Stanisław Cieślar, Barbara Kędzior, Piotr Madzia, Alicja Pilch, Tadeusz Pilch, Piotr Pinkas, 
Henryk Podżorski, Janusz Podżorski, Piotr Polok, Andrzej Szalbót, Bronisław Szalbót, Sławomir 
Wantulok, Mirosław Wójcik 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Roman Cieślar 
NIEOBECNI (1) 
Zdzisław Pilch 
  
Uchwała nr VIII/92/2024 stanowi załącznik nr 14 do protokołu 
b) zmieniająca budżet miasta Wisła na 2024 rok 
Skarbnik Miasta Wisła Łukasz Małysz poinformował, że to co zostało omówione na posiedzeniu 
komisji wspólnych się nie zmieniło. Zostały zweryfikowane kwestie dopłaty do systemu 
gospodarowania odpadami komunalnymi i dopłaty do basenów.  Następnie Skarbnik Miasta 
odniósł się do pytania Radnej Barbary Kędzior postawionego w punkcie 5 porządku obrad. 
Przewodniczący Rady Miasta Wisła w związku z brakiem pytań do projektu uchwały poprosił 
o głosowanie. 
Głosowano w sprawie: 
zmieniająca budżet miasta Wisła na 2024 rok 
Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (13) 
Stanisław Cieślar, Barbara Kędzior, Piotr Madzia, Alicja Pilch, Tadeusz Pilch, Piotr Pinkas, 
Henryk Podżorski, Janusz Podżorski, Piotr Polok, Andrzej Szalbót, Bronisław Szalbót, Sławomir 
Wantulok, Mirosław Wójcik 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Roman Cieślar 
NIEOBECNI (1) 
Zdzisław Pilch 
Uchwała nr VIII/93/2024 stanowi załącznik nr 15 do protokołu 
c) zmieniająca Uchwałę Nr XI/146/2011 Rady Miasta Wisła z dnia 27 października 2011 r. 
w sprawie określenia wysokości dziennych stawek opłaty miejscowej, zarządzenia poboru 
opłaty miejscowej w drodze inkasa oraz określenia inkasentów i wysokości wynagrodzenia 
za inkaso w opłacie miejscowej 
Przewodniczący Rady Miasta Wisła w związku z brakiem pytań do projektu uchwały poprosił 
o głosowanie. 
Głosowano w sprawie: 
zmieniająca Uchwałę Nr XI/146/2011 Rady Miasta Wisła z dnia 27 października 2011 r. 
w sprawie określenia wysokości dziennych stawek opłaty miejscowej, zarządzenia poboru opłaty 
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miejscowej w drodze inkasa oraz określenia inkasentów i wysokości wynagrodzenia za inkaso 
w opłacie miejscowej 
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Roman Cieślar, Stanisław Cieślar, Barbara Kędzior, Piotr Madzia, Alicja Pilch, Tadeusz Pilch, 
Piotr Pinkas, Henryk Podżorski, Janusz Podżorski, Piotr Polok, Andrzej Szalbót, Bronisław 
Szalbót, Sławomir Wantulok, Mirosław Wójcik 
NIEOBECNI (1) 
Zdzisław Pilch 
Uchwała nr VIII/94/2024 stanowi załącznik nr 16 do protokołu 
d) w sprawie  wyrażenia zgody na zamianę nieruchomości położonych w Wiśle Malince.  
Przewodniczący Rady Miasta Wisła w związku z brakiem pytań do projektu uchwały poprosił 
o głosowanie. 
Głosowano w sprawie: 
w sprawie  wyrażenia zgody na zamianę nieruchomości położonych w Wiśle Malince. (Tartak) 
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Roman Cieślar, Stanisław Cieślar, Barbara Kędzior, Piotr Madzia, Alicja Pilch, Tadeusz Pilch, 
Piotr Pinkas, Henryk Podżorski, Janusz Podżorski, Piotr Polok, Andrzej Szalbót, Bronisław 
Szalbót, Sławomir Wantulok, Mirosław Wójcik 
NIEOBECNI (1) 
Zdzisław Pilch 
Uchwała nr VIII/95/2024 stanowi załącznik nr 17 do protokołu 
e) w sprawie  wyrażenia zgody na nabycie przez Gminę Wisła własności nieruchomości 
oznaczonej jako działka nr 240303_1.0002.4947/15 położonej w Wiśle Malince. (skocznia) 
Przewodniczący Rady Miasta Wisła w związku z brakiem pytań do projektu uchwały poprosił 
o głosowanie. 
Głosowano w sprawie: 
w sprawie  wyrażenia zgody na nabycie przez Gminę Wisła własności nieruchomości oznaczonej 
jako działka nr 240303_1.0002.4947/15 położonej w Wiśle Malince. (Skocznia) 
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
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Roman Cieślar, Stanisław Cieślar, Barbara Kędzior, Piotr Madzia, Alicja Pilch, Tadeusz Pilch, 
Piotr Pinkas, Henryk Podżorski, Janusz Podżorski, Piotr Polok, Andrzej Szalbót, Bronisław 
Szalbót, Sławomir Wantulok, Mirosław Wójcik 
NIEOBECNI (1) 
Zdzisław Pilch 
Uchwała nr VIII/96/2024 stanowi załącznik nr 18 do protokołu 
f) w sprawie wyrażenia zgody na obciążenie nieruchomości stanowiącej własność Gminy 
Wisła służebnością przejazdu i przechodu.  
Przewodniczący Rady Miasta Wisła w związku z brakiem pytań do projektu uchwały poprosił 
o głosowanie. 
Głosowano w sprawie: 
w sprawie wyrażenia zgody na obciążenie nieruchomości stanowiącej własność Gminy Wisła 
służebnością przejazdu i przechodu. 
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Roman Cieślar, Stanisław Cieślar, Barbara Kędzior, Piotr Madzia, Alicja Pilch, Tadeusz Pilch, 
Piotr Pinkas, Henryk Podżorski, Janusz Podżorski, Piotr Polok, Andrzej Szalbót, Bronisław 
Szalbót, Sławomir Wantulok, Mirosław Wójcik 
NIEOBECNI (1) 
Zdzisław Pilch 
Uchwała nr VIII/97/2024 stanowi załącznik nr 19 do protokołu 
g) w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla obszaru "Wisła 
Centrum Przesiadkowe" 
Przewodniczący Rady Miasta Wisła w związku z brakiem pytań do projektu uchwały poprosił 
o głosowanie. 
Głosowano w sprawie: 
w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla obszaru "Wisła Centrum 
Przesiadkowe" 
Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (13) 
Roman Cieślar, Stanisław Cieślar, Barbara Kędzior, Piotr Madzia, Alicja Pilch, Tadeusz Pilch, 
Piotr Pinkas, Janusz Podżorski, Piotr Polok, Andrzej Szalbót, Bronisław Szalbót, Sławomir 
Wantulok, Mirosław Wójcik 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Henryk Podżorski 
NIEOBECNI (1) 
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Zdzisław Pilch 
Uchwała nr VIII/98/2024 stanowi załącznik nr 20 do protokołu 
h) w sprawie  miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla obszaru „Wisła 
Centrum I” 
Przewodniczący Rady Miasta Wisła w związku z brakiem pytań do projektu uchwały poprosił 
o głosowanie. 
Głosowano w sprawie: 
w sprawie  miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla obszaru „Wisła Centrum I” 
Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (13) 
Roman Cieślar, Stanisław Cieślar, Barbara Kędzior, Piotr Madzia, Alicja Pilch, Tadeusz Pilch, 
Piotr Pinkas, Henryk Podżorski, Janusz Podżorski, Piotr Polok, Andrzej Szalbót, Bronisław 
Szalbót, Sławomir Wantulok 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Mirosław Wójcik 
NIEOBECNI (1) 
Zdzisław Pilch 
Uchwała nr VIII/99/2024 stanowi załącznik nr 21 do protokołu 
Głos zabrał Burmistrz Miasta Wisła Tomasz Bujok, który podziękował za głosowania, które 
pozwolą sięgnąć po środki zewnętrzne na realizację zadań własnych takich jak budowę ścieżek 
rowerowych w centrum miasta oraz przebudowę centrum przesiadkowego w okolicach dworca 
czyli przejścia podziemnego, płyty dworca autobusowego, parkingu przy ulicy lipowej. 
i) w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy nieruchomości 
stanowiącej własność Gminy Wisła w trybie bezprzetargowym na czas oznaczony do 3 lat  
Przewodniczący Rady Miasta Wisła w związku z brakiem pytań do projektu uchwały poprosił 
o głosowanie. 
Głosowano w sprawie: 
w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej u mowy dzierżawy nieruchomości stanowiącej 
własność Gminy Wisła w trybie bezprzetargowym na czas oznaczony do 3 lat 
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Roman Cieślar, Stanisław Cieślar, Barbara Kędzior, Piotr Madzia, Alicja Pilch, Tadeusz Pilch, 
Piotr Pinkas, Henryk Podżorski, Janusz Podżorski, Piotr Polok, Andrzej Szalbót, Bronisław 
Szalbót, Sławomir Wantulok, Mirosław Wójcik 
NIEOBECNI (1) 
Zdzisław Pilch 

Id: 8E2282D4-0D79-47B1-9B8B-B2558424A244. Projekt Strona 9



Uchwała nr VIII/100/2024 stanowi załącznik nr 22 do protokołu 
j) w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy nieruchomości 
stanowiącej własność Gminy Wisła w trybie bezprzetargowym na czas oznaczony do 3 lat  
Przewodniczący Rady Miasta Wisła w związku z brakiem pytań do projektu uchwały poprosił 
o głosowanie. 
  
Głosowano w sprawie: 
w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy nieruchomości stanowiącej 
własność Gminy Wisła w trybie bezprzetargowym na czas oznaczony do 3 lat 
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Roman Cieślar, Stanisław Cieślar, Barbara Kędzior, Piotr Madzia, Alicja Pilch, Tadeusz Pilch, 
Piotr Pinkas, Henryk Podżorski, Janusz Podżorski, Piotr Polok, Andrzej Szalbót, Bronisław 
Szalbót, Sławomir Wantulok, Mirosław Wójcik 
NIEOBECNI (1) 
Zdzisław Pilch 
Uchwała nr VIII/101/2024 stanowi załącznik nr 23 do protokołu 
k) w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy nieruchomości 
stanowiącej własność Gminy Wisła w trybie bezprzetargowym na czas oznaczony do 3 lat  
Przewodniczący Rady Miasta Wisła w związku z brakiem pytań do projektu uchwały poprosił 
o głosowanie. 
Głosowano w sprawie: 
w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy nieruchomości stanowiącej 
własność Gminy Wisła w trybie bezprzetargowym na czas oznaczony do 3 lat 
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Roman Cieślar, Stanisław Cieślar, Barbara Kędzior, Piotr Madzia, Alicja Pilch, Tadeusz Pilch, 
Piotr Pinkas, Henryk Podżorski, Janusz Podżorski, Piotr Polok, Andrzej Szalbót, Bronisław 
Szalbót, Sławomir Wantulok, Mirosław Wójcik 
NIEOBECNI (1) 
Zdzisław Pilch 
Uchwała nr VIII/102/2024 stanowi załącznik nr 24 do protokołu 
l) w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy nieruchomości 
stanowiącej własność Gminy Wisła w trybie bezprzetargowym na czas oznaczony do 3 lat  
Przewodniczący Rady Miasta Wisła w związku z brakiem pytań do projektu uchwały poprosił 
o głosowanie. 
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Głosowano w sprawie: 
w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy nieruchomości stanowiącej 
własność Gminy Wisła w trybie bezprzetargowym na czas oznaczony do 3 lat 
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Roman Cieślar, Stanisław Cieślar, Barbara Kędzior, Piotr Madzia, Alicja Pilch, Tadeusz Pilch, 
Piotr Pinkas, Henryk Podżorski, Janusz Podżorski, Piotr Polok, Andrzej Szalbót, Bronisław 
Szalbót, Sławomir Wantulok, Mirosław Wójcik 
NIEOBECNI (1) 
Zdzisław Pilch 
Uchwała nr VIII/103/2024 stanowi załącznik nr 25 do protokołu 
m) w sprawie zmiany Statutu Wiślańskiego Centrum Kultury 
Przewodniczący Rady Miasta Wisła w związku z brakiem pytań do projektu uchwały poprosił 
o głosowanie. 
Głosowano w sprawie: 
w sprawie zmiany Statutu Wiślańskiego Centrum Kultury 
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Roman Cieślar, Stanisław Cieślar, Barbara Kędzior, Piotr Madzia, Alicja Pilch, Tadeusz Pilch, 
Piotr Pinkas, Henryk Podżorski, Janusz Podżorski, Piotr Polok, Andrzej Szalbót, Bronisław 
Szalbót, Sławomir Wantulok, Mirosław Wójcik 
NIEOBECNI (1) 
Zdzisław Pilch 
Uchwała nr VIII/104/2024 stanowi załącznik nr 26 do protokołu 
  
n) w sprawie przystąpienia Miasta Wisła do Śląskiego Związku Gmin i Powiatów 
Przewodniczący Rady Miasta Wisła oddał głos Sekretarzowi Miasta Wisła Sylwestrowi 
Foltynowi, który poinformował, że temat był sygnalizowany na posiedzeniu komisji 
połączonych. Sekretarz Miasta wyjaśnił, że na sesji w dniu 31 października Rada podjęła 
uchwałę, akces i chęć przystąpienia do Śląskiego Związku Gmin i Powiatów, jednak zgodnie 
z uwagami Związku z których wynika przyjęcie statutu Związku w uchwale stanowiącej akces 
przystąpienia do Związku, uchwała została poprawiona. Przewodniczący Rady Miasta Wisła 
w związku z brakiem pytań do projektu uchwały poprosił o głosowanie. 
Głosowano w sprawie: 
w sprawie przystąpienia Miasta Wisła do Śląskiego Związku Gmin i Powiatów 
Wyniki głosowania 
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ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Roman Cieślar, Stanisław Cieślar, Barbara Kędzior, Piotr Madzia, Alicja Pilch, Tadeusz Pilch, 
Piotr Pinkas, Henryk Podżorski, Janusz Podżorski, Piotr Polok, Andrzej Szalbót, Bronisław 
Szalbót, Sławomir Wantulok, Mirosław Wójcik 
NIEOBECNI (1) 
Zdzisław Pilch 
Uchwała nr VIII/105/2024 stanowi załącznik nr 27 do protokołu 

11. Interpelacje i zapytania 
W dyskusji wzięli udział: 
- Mirosław Szarzec - Przewodniczący Zarządu Osiedla nr 1 poruszył kwestię likwidacji krzaków, 
drzew i wysepek na potoku Kopydło przez Wody Polskie w celu udrożnienia potoku. 

- Roman Cieślar - Radny Miasta Wisła poruszył temat planów zakładających naprawę drogi na ulicy 
Cieślarów 

- Monika Lipińska - Przewodnicząca Zarządu Osiedla nr 2 w związku z niepokojem mieszkańców 
zapytała co powstaje w miejscu starego tartaku. Następnie, przewodnicząca poruszyła temat 
nagminnego łamania zakazu zatrzymywania się i postoju na ulicy Gahura. 

- Barbara Kędzior - Radna Miasta Wisła podjęła temat ilości osób spożywających alkohol w parku 
przy ulicy Kopydło  oraz poprosiła o wycięcie gałęzi w tym obszarze podkreślając, że część z nich 
została już usunięta. Rozmawiano o przeniesieniu ławeczek w obrębie tamtego terenu 

- Alicja Pilch - Radna Miasta Wisła poruszyła temat meliniarstwa przy ulicy Czarne 15 
- Janusz Podżorski - Przewodniczący Rady Miasta Wisła poruszył temat usunięcia stelaży po 
reklamach na terenie miasta. 

- Barbara Kędzior - Radna Miasta Wisła poruszyła temat sposobu opalania budynku komunalnego 
Elżbietanka w Głębcach. Dopytała czy jest tam jeden piec zbiorczy centralnego ogrzewania czy 
każdy lokal ma osobne ogrzewanie. 
  

12. Odpowiedzi na zgłoszone interpelacje i zapytania. 
Przewodniczący Rady Miasta Wisła Janusz Podżorski poinformował, że w tym punkcie nie ma 
żadnych odpowiedzi. 
  
13. Komunikaty i informacje. 
Burmistrz MIasta Wisła Tomasz Bujok przekazał informację, że umowa na kanalizację na ulicy 
Sosnowej została podpisana. 
  
14. Wolne wnioski. 
Przewodniczący Rady Miasta Wisła poinformował, że następna Sesja Rady Miasta Wisła odbędzie się 
19 grudnia oraz poprosił o dostosowanie swoich komisji do terminu sesji 
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15. Zamknięcie obrad sesji. 
Przewodniczący Rady Miasta Wisła Janusz Podżorski zamknął obrady VIII Sesji Rady Miasta Wisła 
i podziękował wszystkim za udział. 
Przygotowała: Katarzyna Czyż 
 
   

Przewodniczący Rady  
Miasta Wisła 

 
 

Janusz Podżorski 
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